
در حالی که در آستانه آغاز رقابت های لیگ برتر فوتبال قرار 
داریم، باشــگاه های ایرانــی بازیکنان ازبکســتانی زیــادی را به 
خدمت گرفته اند که همین امر مورد پرسش برخی اهالی این 
رشته قرار گرفته است. به گزارش مهر، در سال های اخیر تعداد 
زیادی از بازیکنان ازبکســتانی به تیم های ایرانی پیوســته اند 
که البته برخی از آنها کیفیت لازم را نداشته اند اما چند بازیکن 
ملی پوش فوتبال این کشور توانسته اند به بالا رفتن سطح فنی 
تیم ها و بازیکنان ایرانی کمک کنند که نمونه اش در استقلال 

و پرسپولیس حضور دارند. 
سایت چمپیونات ازبکستان با اشاره به این اتفاق در مطلبی 
به این پرســش پاســخ داده اســت که چرا باشــگاه های ایرانی 
سراغ فوتبالیســت های ازبکســتانی می آیند و در ادامه نوشته 
است: در پنجره نقل وانتقالات تابستانی، نیمی از اخبار با تیتر 

»بازیکن ازبکستانی به ایران رفت« منتشر می شوند. 

   فیفا چرا و چقدر به باشگاه ها در زمان جام جهانی پول 
پرداخت می کند؟

پرداخت های فیفــا در چارچوب برنامه )مزایای باشــگاهی 
فیفا( انجام می شــود. این طرح برای جبــران حضور بازیکنان 
باشــگاهی در تیم های ملی در دوره جام جهانی در نظر گرفته 
شده، چون باشگاه ها در این زمان نمی توانند از بازیکنان شان 
اســتفاده کننــد و همچنین بــا خطــر مصدومیت آنهــا مواجه 
می شوند. در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، فیفا برای هر بازیکن روزانه 

حدود ۱۰ هزار دلار به باشگاه ها پرداخت می کرد. 
ایــن مبلغ بســته به مــدت زمــان حضــور بازیکــن در اردوی 
تیم ملی محاسبه می شود )هم دوره آماده سازی قبل از شروع 

رسمی مسابقات و هم زمان برگزاری مسابقات(. 
گــر بازیکنی ۳۰ روز )۷ روز آماده ســازی + ۲۳ روز  برای مثال، ا
مســابقه( در تیم ملی باشــد، باشــگاهش حدود ۳۰۰ هــزار دلار 
گــر باشــگاهی چندین بازیکــن در تیم های  دریافت می کند. ا
ملی داشــته باشــد، رقــم پرداختی می توانــد به چنــد میلیون 

دلار برسد. 
کــه در آمریــکا، کانادا و مکزیــک برگزار  در جام جهانــی ۲۰۲۶ )
می شــود( انتظار می رود ایــن پرداخت ها افزایــش یابد، چون 
تعداد تیم ها بیشــتر شــده اســت )۴۸ تیــم(. عدد دقیــق هنوز 
گر به روزرسانی ۷۰٪ نســبت به ۲۰۲۲ در نظر  اعلام نشــده، ولی ا
بگیریم، مبلغ روزانه می تواند به ۱۲۰۰۰ تا ۱۳۰۰۰ دلار برســد. فیفا 
معمولاً ۷ روز قبل از شروع رسمی جام جهانی را به عنوان دوره 
آماده ســازی در نظر می گیــرد و پرداخت ها از همــان زمان آغاز 

می شود. 

   فیفا برای یک بازیکن ازبک در جام جهانی ۲۰۲۶ چقدر 

به باشگاهش پول می دهد؟
محاسبه: 

۷ روز آماده سازی + حدود ۱۱ روز مرحله گروهی = ۱۸ روز
۱۸ × ۱۰,۰۰۰ دلار = ۱۸۰,۰۰۰ دلار

گر مبلغ روزانه برای ۲۰۲۶ به ۱۲,۵۰۰ دلار برسد، آن وقت:  ا
۱۸ × ۱۲,۵۰۰ = ۲۲۵,۰۰۰ دلار

گر تیم از مرحله گروهی صعود کند )مثلاً ۴ روز بیشتر(:  ا
۲۲ × ۱۲,۵۰۰ = ۲۷۵,۰۰۰ دلار

گر به فینال برسند )۴۶ روز حضور(:  ا
۴۶ × ۱۲,۵۰۰ = ۵۷۵,۰۰۰ دلار

۱. وضعیت کشور ایران در حال حاضر
خ داد،  بعــد از اتفاقاتــی کــه در یــک مــاه اخیــر در ایــران ر
بسیاری از بازیکنان اروپایی و آمریکای جنوبی از رفتن به ایران 
خودداری می کننــد. در نتیجه باشــگاه های ایرانــی به دنبال 

بازیکنانی از کشورهای همسایه، مثل ازبکستان رفته اند. 
گذشــته از آن، زمانی شــنیدن خبــر »بازیکن ازبک بــه ایران 
رفــت« نگران کننده بــود چــون بعضــی باشــگاه های ایرانی در 
پرداختی هــا بدحســاب بودنــد. اما حــالا شــرایط فرق کــرده و 
با کمک ســازوکار فیفــا، پرداخت حقــوق بازیکنــان مطمئن تر 

شده است. 
۲. نمایش خوب لژیونرهای ازبک در لیگ ایران

اورونــوف،  یوســپوف،  مثــل  بازیکنانــی  گذشــته  فصــل 
ماشاریپوف عملکرد خیلی خوبی داشتند و بازیکنان ازبک را 
به خوبی در لیگ ایران معرفی کردند. مثل زمانی که شــینجی 
گاوا در بوندس لیگا درخشید و بعد از آن باشگاه های آلمانی  کا
بازیکنان ژاپنی و کره ای زیادی جذب کردند؛ حالا هم وضعیت 
مشــابهی در مورد بازیکنان ازبکســتانی در لیگ ایران در حال 

وقوع است. 
۳. بازی های متعدد تیم ملی ازبکستان مقابل ایران

ایران و ازبکستان در سال های اخیر بازی های زیادی با هم 
داشته اند. در این مسابقات، بازیکنان ازبک توانایی های خود 
را به نمایش گذاشــتند و جــز در فینال کاپ CAFA، شکســت 
نخورده انــد. ایــن موضــوع باعث جلــب توجــه مربیــان ایرانی 

شده است. 
۴. پول های فیفا

بلــه، ایــن هــم یــک عامــل اســت ولــی در اولویــت آخــر قــرار 
دارد. چــرا؟ چون همــه پول بــه باشــگاه فعلی نمی رســد. مثلاً 
آشورماتوف به تازگی به استقلال پیوسته، اما چون در دو سال 
اخیر برای روبیــن کازان بازی می کرده، فیفا پــول را بین این دو 
گر ۲۷۵ هزار دلار هم باشد،  باشگاه تقسیم می کند. پس حتی ا
فقط نصــف آن به اســتقلال می رســد. در عین حال اســتقلال 
بــرای خریــد او ۴۰۰ تــا ۵۰۰ هــزار دلار پرداخــت کــرده و احتمــالاً 
همین قدر هم دستمزد ســالانه خواهد داد. یعنی حدود ۸۰۰ 
تا یک میلیون دلار هزینه می کند و در بهترین حالت ۱۰۰ تا ۲۸۰ 
هزار دلار از فیفا پس می گیرد. چه کســی بیشــتر ســود می برد؟ 

باشگاه های ایرانی یا بازیکنان ازبکستانی؟
به نظر می رسد هر دو طرف سود می برند. از نظر جغرافیایی، 
بازی در ایران برای ملی پوشان ازبک خوب است. زمان و هزینه 
سفر به اردوی تیم ملی کمتر است، تفاوت زمانی و آب وهوایی 
هم زیاد نیست. حتی شومورودوف هم در یک پادکست از بازی 
چند بازیکن تیم ملی در یک کشــور و یک لیگ استقبال کرده 
است. از طرف دیگر، باشگاه های ایرانی در این شرایط، ترجیح 
می دهند بازیکنان حرفه ای منطقه را جذب کنند و در کنار آن، 

بخشی از هزینه های خود را با کمک پول فیفا جبران کنند. 
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 چرا باشگاه های ایرانی 
سراغ فوتبالیست های ازبکستانی می روند؟

گفتوگو
 : کبرپور ا

 استقلال نباید کاپیتانش را 
از دست بدهد

مهاجم سابق تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه 
ایــن تیــم نبایــد دروازه بــان اصلــی اش را از دســت 
بدهــد، گفــت: ســرمربی جدیــد اســتقلال مراقــب 
هیجانات خود باشــد تا تیم ضربــه نبیند. علیرضا 
کبر پور در گفت وگو با مهــر و در خصوص انتخاب  ا
ساپینتو به عنوان سرمربی جدید آبی پوشان گفت: 
استقلال برای انتخاب سرمربی جدید چند گزینه 
ایرانی داشــت و تنها یک گزینه خارجی داشت آن 
هم ســاپینتو بــود. بقیه اســامی ســر کار گذاشــتن 
هــواداران بــود یــا به خاطــر شــرایط جنگــی کســی 
هدایت اســتقلال را قبول نمی کرد. ساپینتو مربی 
خوبی اســت و هــواداران امید زیــادی به موفقیت 
استقلال با ساپینتو را دارند اما سرمربی آبی پوشان 
هم بایــد مراقــب اطرافش باشــد. او بایــد برخلاف 
گذشته که بسیار عصبانی و از کوره در می رفت باید 
دیگر راه گذشته را نرود و آرامش خود را حفظ کند. 
ساپینتو نباید کنار زمین با همه درگیر شود آرامش 
او به تیم هــم انتقال پیــدا خواهد کــرد و بازیکنان 
مثــل ســرمربی تمرکــز خــود را از دســت می دهنــد 
بنابرایــن ســاپینتو بایــد یــک ســاپینتو جدیــد و 

متفاوت شود تا بتواند تیم را به موفقیت برساند. 
   موفقیت ساپینتو دور از دسترس نیست

کارشــناس فوتبــال در پاســخ بــه ایــن پرســش 
که آیــا اســتقلال بــا ســاپینتو بــه موفقیــت خواهد 
کید کرد: موفقیت یک سرمربی در  رســید یا خیر تا
تیمش زمانــی رخ خواهد داد کــه او امکانــات را در 
اختیار داشــته باشــد. بازیکنان خوب کــه بتوانند 
ضعف هــا را پوشــش دهنــد. امکانــات تمرینــی و 
داشــتن یک چمن خوب بــرای تمریــن، پرداخت 
به موقع مطالبات بازیکنان توســط مدیران تیم و 
حمایت همه جانبه رئیس هیات مدیره، اعضای 
هیات مدیره و مدیر عامــل از کادر فنی و بازیکنان 
می تواند موفقیت تیم را تضمین کند. این عوامل 
باعث موفقیت تیم خواهد شد و در غیر این صورت 
بهترین مربی دنیا هم هدایت تیم را به عهده بگیرد 

موفقیت شکل نخواهد گرفت. 
   سیدورف باید بیشتر کنار تیم باشد

کبرپور در خصوص حضور سیدورف و عملکرد  ا
او در اســتقلال گفــت: ســیدورف بازیکــن بزرگــی و 
تجربــه بالایــی دارد ولــی بایــد ببینیــم نقــش او در 
اســتقلال چیســت. به طور حتم او هیچ نقشی در 
انتخاب ســاپینتو نداشــته چون فشــار هــواداران 
بیشــتر باعــث حضــور ســاپینتو شــد. حــالا کــه 
سیدورف با استقلال قرار داد دارد و به مدیر عامل 
مشــاوره می دهــد بایــد از او بیشــتر اســتفاده کرد. 
ســیدورف باید نقش اساسی در اســتقلال داشته 
باشــد او باید بیشــتر بــه ایران ســفر کند تا شــرایط 

استقلال را بیشتر ببیند. 

کوتـــــــــــاه
جزئیات تمدید قرارداد اندونگ با استقلال

قرارداد اندونگ با استقلال برای فصل پیش رو یک میلیون 
دلار خواهد بود.  هافبک گابنی استقلال بعد از کش و قوس های 
فــراوان در این تیــم ماندنی شــد و بــه زودی در تمرینات پیش 
فصل این تیم شرکت خواهد کرد. مدیران استقلال و این بازیکن 
اختلافات زیادی در خصوص قــرارداد اندونگ داشــتند که در 
نهایــت اختلافات برطرف شــد و اندونــگ قــراردادش را تمدید 
کرد. طبق شــنیده های ما قرارداد جدید اندونگ با استقلال تا 
۳ فصل آینده قابل تمدید است و ستاره گابنی تا ۳ فصل آینده 
آبی پوش خواهد ماند. آنطور که شــنیدیم برای فصل پیش رو 
دستمزد اندونگ یک میلیون دلار است و برای سال های بعد، 
درصدی به قرارداد این بازیکن اضافه خواهد شد. به این ترتیب 
کیفیت فوتبال ایران به  اندونگ که جزو معدود خارجی های با
حســاب می آید، جزو گران تریــن بازیکنان این فصل اســتقلال 

خواهد بود و پول خوبی از این باشگاه دریافت خواهد کرد. 

بازسازی غول برزیلی در منچستر
کاسمیرو، هافبک برزیلی منچســتریونایتد، با آمادگی بدنی 
چشمگیر در پیش فصل توجهات را به خود جلب کرده است.  
حضور کاسمیرو در جام جهانی پیش رو در هاله ای از ابهام قرار 
دارد، اما فصل ۲۶/۲۰۲۵ برای این بازیکن حیاتی است. کاسمیرو 
در پایان فصل گذشــته عملکردی قابل توجه داشــت و حالا به 
نظر می رســد که می خواهد جایگاه خود را در منچستریونایتد 
برای این فصل تثبیــت کند. عملکرد او در ســه ماهه آخر فصل 
گذشــته، حرفه اش را که گاهی به نظر می رسید از منچستر دور 
شــده، دوبــاره احیا کــرد.  آمادگــی جســمانی کاســمیرو همواره 
معیــاری بــرای ســنجش عملکــردش در انگلیس بوده اســت؛ 
از اوج هایش کــه نقش کلیدی در خط میانی شــیاطین ســرخ 
داشــت تا لحظاتی که نتوانســته انتظارات هواداران سخت گیر 
اولدترافورد را برآورده کند. این پیش فصل نیز تفاوتی نداشــته 
و کاســمیرو بــا وضعیت بدنــی عالــی خود، همــه را شــگفت زده 
کرده اســت. انگیزه احتمالاً عامل اصلی این تحول بوده است. 
مســیر پر فراز و نشــیب کاســمیرو، بازیکن ســابق رئــال مادرید، 
زمانی به اوج رســید که روبن آموریم تصمیم گرفت به او اعتماد 
کند و رهبری خط میانی را به او بســپارد. این اعتماد به افزایش 
چشــمگیر عملکــرد او منجــر شــد، هرچنــد منچســتریونایتد 
به صورت تیمــی نتایج ضعیفــی داشــت و در فینال لیــگ اروپا 
شکســت خورد. با جام جهانی در پیش رو و بازگشــت کاسمیرو 
به تیم ملی تحت هدایت کارلو آنچلوتی، فرصت های او بیش از 
هر زمان دیگری در سال های اخیر باز شده است. او از آینده ای 
نامطمئن در سطح اول فوتبال به تثبیت جایگاه خود در تیمی 
که به دنبال احیاست، رسیده است. قرارداد کاسمیرو که تا ژوئن 
۲۰۲۶ اعتبــار دارد، در ۳۳ ســالگی اولویــت اصلی اش نیســت. با 
تجربه و سابقه ای درخشان، حال حاضر برای این بازیکن اهل 
سائوپائولو مهم ترین چیز است و او در بهترین فرم بدنی خود در 

فصول اخیر قرار دارد. 

مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال و بختیاری، 
جهانبخش سلیمیان، در نشست اخیر خود با کارکنان 
کیــد کــرد کــه بــرای رســیدن بــه اهداف  ایــن شــرکت تأ
بلندمــدت و ارتقــا کیفیــت خدمــات گازرســانی، لازم 
اســت همگان از پذیــرش تغییــرات و تحــولات نوین در 

سیستم های گاز رسانی استان حمایت کنند. 
او با اشــاره بــه لــزوم هوشمندســازی و مقاوم ســازی 
گاز رســانی در ایــن اســتان، بــر اهمیــت  تجهیــزات 
اســتفاده از تکنولوژی هــای پیشــرفته در ارتقاء ســطح 
کید کرد. سلیمیان  کارایی و ایمنی شــبکه گازرســانی تأ
افزود: بــرای تحقق اهداف توســعه ای و تأمیــن امنیت 
انــرژی، لازم اســت تمامــی کارکنــان شــرکت گاز اســتان 
چهارمحال و بختیاری با تغییرات ساختاری و استفاده 
از سیســتم های هوشــمند و مقاوم ســازی تجهیــزات 
، همــگام شــوند. ایــن تغییــرات می تواننــد به ما  بــه روز
در ارائــه خدمــات بهتــر و ایمن تــر بــه مشــترکین کمک 

شایانی کنند. 
وی در ادامه گفت: اســتفاده از تکنولوژی های نوین 
در فرآیندهای گاز رسانی می تواند موجب بهینه سازی 
مصــرف انــرژی، کاهــش هزینه هــا و همچنیــن افزایــش 

دقت در شناسایی و رفع مشــکلات احتمالی در شبکه 
گازرســانی شــود. بنابراین، این تغییرات نــه تنها به نفع 
شــرکت، بلکه به نفــع تمامی مشــترکین و مردم اســتان 

خواهد بود.
 مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال و بختیاری 
همچنیــن در مــورد مقاوم ســازی شــبکه گازرســانی و 
تجهیــزات گفــت: مقاوم ســازی زیرســاخت ها در برابــر 
شــرایط مختلــف از جمله حــوادث طبیعــی و بحران ها 
ضروری اســت. این اقدام نه تنها موجب ارتقای ایمنی 

شــبکه گازرســانی می شــود، بلکــه از قطــع و اختــلال در 
خدمات به مشترکین جلوگیری خواهد کرد. 

ســلیمیان با اشــاره به ضرورت آموزش و ارتقاء سطح 
دانش کارکنان شرکت گاز در این زمینه، بیان کرد: توجه 
به آموزش های تخصصی و به روز در زمینه فناوری های 
جدیــد و سیســتم های هوشــمند، بــه عنــوان یکــی از 
ارکان اصلی تحقق این تحول، در دســتور کار قرار دارد. 
کارکنان باید با آمادگی کامل برای پذیرش این تغییرات 

و بکارگیری آنها در روند اجرایی شرکت همراه شوند. 
او بــا اشــاره بــه نقــش اساســی همــکاری و هم افزایی 
کارکنان و مدیریت در موفقیت این پروژه ها، افزود: همه 
ما بایــد در کنار هم، به طــور متحد و با همــت مضاعف، 
در راســتای تحقق اهداف بلندمدت شرکت گاز استان 
چهارمحــال و بختیــاری گام برداریــم و در این مســیر از 

هیچ تلاشی فروگذار نکنیم. 
ایــن بیانــات نشــان دهنده توجه ویــژه مدیــر عامل 
شرکت گاز استان چهارمحال و بختیاری به آینده نگری 
و نوآوری در عرصه خدمات گازرسانی است که می تواند 
زمینه ســاز تحولی بزرگ در بهبود شرایط زندگی مردم و 

ارتقای سطح خدمات رسانی به آنها باشد. 

پذیرش تغییرات در راستای هوشمندسازی خدمات گازرسانی چهارمحال و بختیاری

شــهرستان
گــــزارش 

 تجهیز ایستگاه میدان آزادی کرمانشاه 
به دوربین هوشمند

رئیس ســازمان حمل ونقــل مســافر شــهرداری کرمانشــاه از 
کسی میدان آزادی  نصب دوربین های هوشمند در ایستگاه تا
خبر داد و گفت: این اقدام با هدف ساماندهی وضعیت سوار و 
کسی ها و جلوگیری از فعالیت  پیاده شدن مسافران، نظارت بر تا
مسافرکش های شخصی انجام می شود. رضا دوستی در گفت وگو 
با خبرنــگار شــبکه اطلاع رســانی »مرصــاد«؛ برای نخســتین بار 
کسی میدان آزادی  کسیرانی کرمانشاه، ایســتگاه تا در ناوگان تا
به سیســتم دوربین هوشــمند متصل به ســامانه پلیــس راهور 
مجهز شد. وی افزود: در ماه های اخیر بارها از سوی رانندگان و 
شهروندان نسبت به سوارکردن مسافر خارج از ایستگاه ها گلایه 
شده بود که با نصب این دوربین و حضور عوامل پلیس راهور و 
نیروهای نظارتی، برخــورد با تخلفات آغاز شــده و موارد جریمه 
و اعمــال قانون نیز صــورت گرفته اســت. رئیس ســازمان حمل 
و نقل مسافر شــهرداری کرمانشــاه درباره پرداخت الکترونیکی 
کنون بیــش از ۵۰  نیز گفــت: در راســتای تعهدات داده شــده، تا
کسی های کرمانشــاه به دســتگاه کارت خوان مجهز  درصد از تا
کســی های خطوط که ملــزم به اســتفاده از  شــده اند، به ویــژه تا
دســتگاه هســتند. وی افــزود: برخــی بانک هــا همــکاری لازم را 
نداشتند و متأسفانه رانندگان برای دریافت کارت خوان باید پنج 
میلیون تومان پرداخت می کردند که این امــر بارمالی زیادی بر 
کسیرانان وارد می شد. با این حال، ما اعلام کردیم که سازمان  تا
حمل  و نقــل ضامن خواهد شــد و در حــال رایزنی بــرای رایگان 
شدن یا کاهش هزینه ها هستیم. دوستی درباره وضعیت ناوگان 
اتوبوســرانی گفت: ناوگان اتوبوســرانی که پیش تــر غیرفعال بود 
کنون روزانه حدود ۴۰ هزار نفر  اما دوباره احیا شــده اســت، هم ا
از اتوبوس ها اســتفاده می کنند. پروژه پرداخــت الکترونیکی در 
اتوبوس ها نیز تــا پایان تیرماه بــه بهره برداری می رســد. معضل 
مسافربرهای شخصی در حال کنترل است؛ دوستی با اشاره به 
معضل حضور گسترده مسافربرهای شخصی گفت: در فاز اول، 
با اقدامات انجام شــده در میــدان آزادی، موفق شــدیم حضور 
مسافربرهای شخصی را به حداقل برسانیم. ایستگاه مخصوصی 
کسی ها تعریف شده و حتی محل ایستگاه اتوبوس نیز با  برای تا
آن تلفیق شده تا مســافر از وســط خیابان پیاده و ســوار نشود. 
رئیس ســازمان حمل و نقل مســافر شهرداری کرمانشــاه ادامه 
داد: مســافربرهای شــخصی تهدید جدی برای نظم، امنیت و 
کسیرانان هستند. قرار است خودروهایی مجهز به  معیشت تا
ک خوان نیز وارد ناوگان نظارت شوند. وی در ادامه  دوربین پلا
به برخی خدمات ارائه شده رانندگان اشاره کرد و افزود: در سال 
جاری بیــش از یک هزار و ۲۰۰ حلقه لاســتیک، خدمات تعویض 
کسیرانان  روغن و سایر اقلام مصرفی با نرخ تعاونی در اختیار تا
قرار گرفته اســت. همچنین به دنبال راه اندازی کارواش رایگان 
نیز هســتیم. دوســتی در پایان در خصــوص بیمه راننــدگان نیز 
کنون، رانندگان جدید تحت پوشش بیمه  گفت: از سال ۱۳۹۳ تا
تأمین اجتماعی قرار نمی گیرند. این مشکل مختص کرمانشاه 
نیست و یک چالش ملی است که نیازمند بودجه مصوب دولت 
و تأیید مجلس شــورای اســلامی اســت و به عنوان یک مطالبه 

بحق همچنان پیگیر هستیم. 

مدیرکل صمت استان: 

زیرساخت های صنعتی و زنجیره های تأمین در فارس تقویت می شوند
کوتــــاه

مدیرکل جدید صنعت، معدن و تجارت 
فــارس بــا اشــاره بــه مأموریــت اصلــی ایــن 
اداره کل در سال »ســرمایه گذاری و تولید«، 
از عزم جــدی برای تقویت زیرســاخت های 
صنعتــی و زنجیره هــای تأمیــن در اســتان 

خبر داد. 
کریم مجــرب در آییــن معارفه خــود که با 
حضــور جمعــی از مســئولان، صنعتگــران و 
فعالان بخش خصوصی در شیراز برگزار شد، 
با اشاره به شعار امســال گفت: مأموریت ما 
در اســتان فــارس، تقویت زیرســاخت های 
صنعتی و زنجیره های تأمین است تا پدافند 
، هوشــمندتر و  غیرعامل اقتصادی، مؤثرتر

مردمی تر شود.. 
وی با بیان اینکه توســعه تولید و تجارت 
صرفاً یــک هــدف اقتصــادی نیســت، بلکه 
بخشی از پازل اقتدار ملی است، اظهار کرد: 
در شــرایطی که شــعله های فتنه انگیزی در 
اطراف کشور زبانه می کشد، توجه به اقتصاد 
مقاومتی و مردمی، ضرورتی راهبردی برای 

آینده کشور است. 
مجــرب افــزود: توســعه صنعــت، رونــق 

گســترش تجــارت و حمایــت از  معــدن، 
تولیدکننــدگان، تنهــا ســفره مــردم را گرم تــر 
نمی کنــد بلکــه انســجام ملــی و ســرمایه 

اجتماعی را نیز تقویت می سازد. 
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت)صمت( 
فــارس بــا اشــاره بــه ظرفیت هــای گســترده 
استان تصریح کرد: از آباده تا لامرد، از معدن 
، از فروشگاه های بزرگ تا شرکت های  تا بازار

دانش بنیــان، مأموریــت مــا تســهیل امور و 
ایجاد فضای تنفس برای صنعت است؛ نه 

با شعار و وعده، بلکه با کار و اقدام. 
کیــد بــر اینکــه آینــده صنعــت و  وی بــا تأ
تجارت در ذهن های خلاق و اندیشــه های 
نوآور جوانان نهفته است، بیان کرد: حمایت 
متوســط،  و  کوچــک  کســب وکارهای  از 
برندهــای نوپــا و شــرکت های دانش بنیان، 

کــه  از اولویت هــای اصلــی ماســت چــرا 
ایــن کســب وکارها ســتون فقــرات اقتصــاد 

مردمی اند. 
مدیرکل صمــت فارس گفت: باید مســیر 
را بــرای جســارت تبدیــل ایده بــه محصول 
هموار کرد؛ از طریق تسهیل مجوزها، تأمین 
مالی، اتصال به بازار و حمایت از برندسازی. 
مجــرب همچنیــن بــا اشــاره بــه اهمیت 
ســرمایه انســانی در دســتگاه های اجرایــی 
کیــد کــرد: هیــچ تحــول و توفیقــی بــدون  تأ
تکیه بــر بدنــه متخصــص، ســالم و پرتلاش 
سازمانی ممکن نیست و ما تلاش خواهیم 
کرد ســازمانی چابــک، شــفاف و اثربخش را 
با مشــارکت فعال همکاران اداره کل صمت 

فارس رقم بزنیم. 
گر کســی تصــور کند که  وی تصریح کرد: ا
رویکرد ما در این مسیر، سیاسی یا جناحی 
است، بداند که مســیر وزارت صمت، مسیر 
صداقــت، شــفافیت و مشــارکت اســت و 
ترجمه عملی آن، تکیه بر نیروهای شایسته 
غ از گرایش های سیاسی  ک دســت، فار و پا

خواهد بود. 

 افتتاح طرح های حوزه صنایع معدنی 
با حضور وزیر صمت در جنوب کرمان

با حضور سید محمد اتابک وزیر صنعت معدن و تجارت، بهنام 
سعیدی نماینده مردم شریف شهرســتان های جیرفت و عنبرآباد 
در مجلس شــورای اســلامی و محمدعلی طالبی اســتاندار کرمان، 
پروژه خط انتقال برق ۱۳۲ کیلو ولت جیرفت به ساردوئیه و کارخانه 
افزایــش ظرفیــت مــس ســرگز اســفندقه و کارخانــه کنســانتره روی 
جیرفت افتتاح و به بهره برداری رسید. این کارخانه نخستین واحد 
فرآوری کنســانتره مس و روی در کشــور به همــت بخش خصوصی 
اســت که با ســرمایه گذاری ۱۰ هــزار میلیارد ریــال و بــا ظرفیت تولید 
ســالانه ۲۰ هزار تن کنســانتره مــس و ۱۰ هــزار تــن کنســانتره روی در 
زمینی به مساحت ۲۵ هکتار احداث شده و برای ۷۰۰ نفر به صورت 
مســتقیم و غیرمســتقیم اشــتغال زایی خواهد داشــت. پروژه خط 
انتقال برق ۱۳۲ کیلو ولت جیرفت به ساردوئیه با اعتباری بالغ بر پنج 
هزار میلیارد ریال کلنگ زنی شد و طی مدت ۲ سال به بهره برداری 
می رســد و این پروژه با هدف برق رســانی بــه معادن فعــال و دارای 
پروانه بهره برداری در ساردوئیه اجرا می شــود که از ظرفیت بالایی 
در حوزه های مس و آهن برخوردار هســتند و این خط انتقال برق، 
توسط ایمیدرو از محل اعتبارات تأمین طرح توسعه زیرساخت های 

مناطق معدنی کشور اجرا شود. 

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان: 
 عدالت محوری و توانمندسازی مددجویان 
از رویکردهای اصلی سازمان بهزیستی است 

گرچــه نمی توانیــم تمام  مدیــرکل بهزیســتی اســتان اصفهــان: ا
کمبودهــای اجتماعــی را برطرف کنیــم، اما بــا توانمندســازی افراد 
تحت پوشش خود می کوشیم تا به کاهش محرومیت ها و نابرابری ها 
کمک کنیم. مدیرکل بهزیستی استان اصفهان اظهار کرد: سازمان 
بهزیســتی ۱۲ محور را به عنــوان فعالیت هــای خود تعییــن کرده که 
مهم ترین و نخستین آن، محور »محله محوری« است. این سازمان 
با رویکردهای مد نظر خود، تلاش دارد تا با اجرای این سیاست های 
۱۲گانه در سال ۱۴۰۴، کیفیت خدمات خود را در بخش های مختلف 
ارتقــا دهد و بــه نیازهــای روز جامعه بــا رویکردهای نوین پاســخگو 
باشــد. هدف مــا فراهم کــردن رفاه و ســلامت اجتماعی بــرای همه 
اقشــار جامعه اســت. کریمی توضیح داد: محور اصلــی برنامه های 
اجتماعی و رفاهی »محله محوری« است که از سال های گذشته در 
دستور کار قرار داشته و ما در تلاشــیم تا این برنامه را بیشتر توسعه 
دهیم. دومین سیاست سازمان، توانمندسازی مددجویان است. 
تمام فعالیت های ما به ســمت توانمندســازی جامعــه هدف مان 
متمرکز شــده و هدف ما این اســت که بــا همکاری نهادهــای دیگر 
در حوزه های مســکن، اشــتغال، تحصیل و اقتصــاد، مددجویان را 
توانمند کنیم تا بتواننــد مطالبات خود را از ایــن بخش ها پیگیری 
کنند و حضوری فعال تر در جامعه داشــته باشــند. وی یادآور شد: 
ما به دنبال ایجاد فرصت های برابر برای گروه های مختلف جامعه 
هســتیم؛ از جمله معلولان، کودکان بی سرپرست و بدسرپرست، و 
زنان سرپرست خانوار که از حضور اجتماعی محروم هستند. تلاش 
ما بر این اســت که با ایجــاد فرصت های اشــتغال، تحصیل و کمک 

هزینه های مسکن را در جامعه فعال کنیم. 


